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Abstract (en)
[origin: US2020346884A1] A device for winding up a film at a packaging machine, the device including a reception mandrel drivable for rotation
about a rotation axis and a reception sleeve for the film for being pushed onto the reception mandrel. The reception sleeve may be formed by
segments arranged next to each other along a circumference or perimeter of the reception sleeve, wherein neighboring or adjacent segments may
be pivotably connected to each other. The reception mandrel may be formed as rigid body having engagement structures that are configured to
cooperate with shape features of an inner circumference or perimeter of the reception sleeve, when the reception sleeve has been pushed onto
the reception mandrel, so that a rotation of the reception mandrel about the rotation axis causes the reception sleeve to rotate with the reception
mandrel.

Abstract (de)
Die Vorrichtung (3) zum Aufwickeln einer Folie (5) an einer Verpackungsmaschine (1) umfasst einen zu einer Drehung um eine Drehachse (D)
antreibbaren Aufnahmedorn (17) und eine Aufnahmehülse (21) für die Folie (5) zum Aufstecken auf den Aufnahmedorn (17). Die Aufnahmehülse
(21) ist von entlang eines Umfangs der Aufnahmehülse (21) nebeneinander angeordneten Segmenten (23) gebildet, wobei benachbarte
Segmente (23) schwenkbar miteinander verbunden sind. Der Aufnahmedorn (17) ist als starrer Körper mit Eingriffstrukturen (25) ausgebildet,
die dazu konfiguriert sind, bei auf den Aufnahmedorn (17) aufgesteckter Aufnahmehülse (21) mit Formmerkmalen (39) eines Innenumfangs der
Aufnahmehülse (21) zusammenzuwirken, so dass eine Drehung des Aufnahmedorns (17) um die Drehachse (D) ein Mitdrehen der Aufnahmehülse
(21) bewirkt.
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